

1819. Index to the Journals.

BILLS brought in by Members of the House.

"An Act for the better regulation of oppositions," read a first time, 19. Read a second time, 21. To be printed, 22. House in Committee on the same, 25, 33, 38, 39—Report with amendments—They are agreed to, 39. Two additional clauses proposed to the Bill and agreed to. To be engrossed, 40. Read a third time. Motion to fill up a blank—agreed to—passed and ordered to the Assembly for acquiescence, 42. Not returned.

"An Act to amend an Act passed in the forty-eighth year of His Majesty's reign, intituled, "An Act for better regulating the weight and rates at which certain coins shall pass current in this Province, for preventing the falsifying, counterfeiting and impairing of the same, and for repealing the Act and Ordinance therein-mentioned," Reported by a Special Committee, read a first time, on motion, 24, 25—Read a second time, 26. House in Committee on the same, 39, 40, 42. Referred to the Special Committee by whom it was reported. Members added to the Committee. Instructions to the same, 43. Report to be received, and Members in town to be summoned, 45. It is received and read, 47. The question of concurrence to be put separately on each of the resolutions of the Committee, 48. The first proposition and resolution adjourned, 49. It is resumed and agreed to. The second, third and fourth proposition and resolution agreed to. The Bill and Report to be committed to a Committee of the whole House, 51. House in Committee, 58. Report with amendments; they are agreed to and the Bill ordered to be engrossed, 59. Read a third time—Governor's acquiescence that the House may proceed therein, signified to the House. An additional clause proposed and agreed to, 60. The bill passed and ordered to the Assembly for their concurrence, 61. Returned agreed to with an amendment—It is passed, 110. Royal Assent, 147.

"An Act to confirm certain proceedings of the Commissioners for the building and the repair of Churches, Parsonage Houses and Church Yards." Read a first time, 71. Read a 2d time, 72. House in Committee, 74. Report with amendments. They are read and agreed to. The bill to be engrossed, 76. Read a third time, passed and ordered to the Assembly for acquiescence, 77. Returned, agreed to, 90. Royal Assent, 147.

"An Act to suspend certain actions, and to authorize the appointment of a Commissioner for the investigation of certain claims therein-mentioned, and for other purposes." Reported by a Special Committee and read a first time, 83. Read a second time, 86. House in Committee—Report with amendments, 87. The report is received, the amendments read and agreed to—The bill as amended to be engrossed and read a third time, 88. Said order discharged—The third reading postponed, 91. This order discharged and the Bill to be reconsidered, 95. It is reconsidered, several amendments proposed and agreed to. To be engrossed *de novo*, 96. An amendment proposed to the title of the bill, it is agreed to and to be engrossed. The bill to be read a third time on the next sitting day, 98. Motion to discharge this order. It is negatived. The bill read a third time, passed and ordered to the Assembly for acquiescence, 102. The Assembly request by Message a communication of the plans, grounds and evidences produced to this House on the subject of this Bill. They are ordered to be communicated by Message, 107. The Bill returned agreed to, 118. Royal Assent withheld from the same, 149.

BILLS sent up by the Assembly.

Index des Journaux, 1819.

BIBLIOTHEQUE.

Comité Spécial appointé pour faire rapport de son état, 34. Addition de deux Membres au Comité, 78. Rapport, 139. La Chambre y concourt.—Adresse au Gouverneur en Chef, demandant un avance d'argent pour acheter des Livres, 140.—Membres nommés pour la présenter, 141. Il font rapport de la réponse de Sa Grace. *Ibid.* Ordre de la Chambre que la Bibliothèque soit ouverte tous les Mardis et Vendredis pendant les vacances pour y admettre les Membres du Conseil Législatif, le Gouverneur en Chef, le Lieutenant-Gouverneur et les Membres de l'Assemblée, 149.

BILL. Acte pour l'amélioration de la Navigation du Fleuve St. Laurent. Lu une première fois, *pro formâ*, à l'ouverture de la Session, 12.

BILLS, introduits par les Membres de cette Chambre.

"Acte pour amender un Acte passé dans la 48e. année du Règne de Sa Majesté, intitulé, "Acte pour mieux régler les Poids et Taux auxquels certaines Espèces auront cours dans cette Province, pour empêcher de falsifier, contrefaire ou diminuer icelles, et pour rappeler un Acte et une Ordonnance y mentionnés," rapporté par un Comité Spécial. Lu pour la première fois, 24, 25. Lu une seconde fois, 26. La Chambre en Comité, 39, 40, 42. Il est référé au Comité Spécial qui en fait rapport. Membres ajoutés au Comité. Instructions, 43. Le Rapport. Jour fixé pour le recevoir et les Membres sont sommés de se trouver à leur places, 45. Le rapport est reçu et lu, 47. La question de concurrence mise séparément sur chacune des résolutions du Comité, 48. La considération de la première proposition et résolution du Comité est remise, 49. Elle est prise de nouveau en considération et passée. Les 2e. 3e. et 4e. propositions et résolutions sont passées. Le Bill et le rapport doivent être mis en Comité général, 51. La Chambre en Comité, 58. Rapport avec amendemens. La Chambre y acquiesce et le Bill doit être grossoyé, 59. Il est lu une 3e. fois. Le consentement du Gouverneur à ce que la Chambre procède sur ce Bill de telle manière qu'elle le voudra, lui est signifié. Clause additionnelle-proposée et passée, 60. Le Bill passe et est envoyé l'Assemblée pour sa concurrence, 61. Elle y acquiesce avec un amendement. Il est passé, 110. Sanction Royale, 147.

"Acte pour mieux régler les oppositions." Lu une première fois, 19. Lu une 2e. fois, 21. Il doit être imprimé, 22. La Chambre en Comité, 25, 33, 38, 39. Rapport avec des amendemens. La Chambre y acquiesce, 39. Deux Clauses additionnelles sont proposées au Bill et acceptées. Elles doivent être grossoyées, 40. Le Bill lu une 3e. fois. La motion de remplir les blancs est acceptée. Le Bill passe et est envoyé à l'Assemblée pour qu'elle concoure aux amendemens, 42. Ce Bill n'a pas été renvoyé.

"Acte pour confirmer et valider certains procédés des Commissaires pour la construction et réparation des Eglises, Presbytères et Cimetières. Lu une première fois, 71. Lu une 2e. fois, 72. La Chambre en Comité, 74. Rapport avec des amendemens.—Ils sont lus et passés. Le Bill doit être grossoyé, 76. Lu une 3e. fois, passé et envoyé à l'Assemblée pour sa concurrence, 77. Elle le passe et le renvoie, 90. Sanction Royale, 147.

"Acte qui suspend certaines Actions, et qui autorise l'appointement d'un Commissaire, pour s'enquérir de certaines prétentions y mentionnées, et pour d'autres fins," rapporté par un Comité Spécial et lu une première fois, 83. Lu une 2de. fois, 86. La Chambre en Comité, 87. Rapport avec des amende-